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Zápis č. 15/17/2007 
 

z veřejného mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí, konaného 
v pondělí 17. 12. 2007 v zasedací místnosti Městského úřadu v Kostelci nad Orlicí. 

 
Přítomno:    18 zastupitelů, listina přítomných je založena u originálu zápisu   
        3   zastupitelé byli omluveni 
 

JEDNÁNÍ 
 
zastupitelstva města zahájila v 18:07 hodin starostka města Ing. Ivana Červinková, pozdravila všechny 
přítomné a konstatovala, že je přítomna nadpoloviční většina členů zastupitelů města a zasedání je tedy 
schopné usnášení. Jednání bylo řádně a včas svoláno a jeho konání bylo dostatečným způsobem zveřejněno. 
 
Do pracovního předsednictva byli navrženi a jednomyslně schváleni:  
Ing. Ivana Červinková    - starostka města 
Ing. Irena Weisserová    - místostarostka 
Ing. Mgr. Hynek Martinek, Ph. D.  - místostarosta 
Ing. Jan Volný     - tajemník 
 
Pracovní předsednictvo bylo schváleno jednomyslně přítomnými členy zastupitelstva města. 
Zapisovatelem byla jmenována pí Ivona Jasníková, referentka kanceláře tajemníka.  
 
Ověřovateli zápisu byli jmenováni: pan Jan Šeda a pan Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc.              
 
Do návrhové komise byli jmenováni: 
 
Luboš Faltys       - předseda   
PaedDr. František Dosedla - člen 
Ing. Jiří Svátek   - člen 
 
Pro: 18 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Program dnešního jednání je následující: 
Projekt „Centrum kulturního a společenského života Kostelecka“ 
 
Pro: 18 
Proti:  0 
Zdržel se: 0 
 
Projekt „Centrum kulturního a spole čenského života Kostelecka“ 
(viz předloha a příloha) 
S projektem „Centrum kulturního a společenského života Kostelecka“ seznámil přítomné vedoucí 
odboru rozvoje a investic Ing. Petr Baše. 
 
Dotazy: 
Ing. Bartoš - Varianta počítá s tím, že v současné době zůstanou autobusy na náměstí? 
Ing. Červinková  - Ano, v současné době ano. 
p. Korovin - Je škoda, že se veřejnost neměla možnost seznámit se s návrhy prostřednictvím 
Zpravodaje. Širší veřejnost neměla možnost se k návrhu vyjádřit. Já osobně tento projekt podporuji, 
i když je zde určitá skepse týkající se např. dalších projektů. Navrhoval bych, aby se tato  
prezentace představila veřejnosti v této podobě, co jsme zde viděli  a v nejbližší době.  U takových 
velkých akcí by bylo vhodné, aby byli občané včas a plně informováni. Dále si myslím, že kdyby 
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tato podpora z evropských či jiných  fondů nedopadla, dle mého názoru, že je nesmysl, aby se do 
Rabštejna investovalo navrhovaných 21  milionů. Bylo by to neefektivní.  
Ing. Baše – Občané byli o veřejném projednávání v dostatečném předstihu informováni 
prostřednictvím plakátů a hlášení v městském rozhlasu. 
Ing. Červinková  - Děkuji za Vaše podněty. Je mi opravdu líto, že přišlo na toto projednávání málo 
občanů. Nemyslím si však, že by předváděná prezentace měla dostatečnou vypovídací schopnost 
bez příslušného komentáře, který byl právě na veřejném projednávání poskytnut přítomnými 
zpracovateli  projektu. 
 
 
 

Paní starostka otevřela diskuzi. 
 

DISKUZE  
 
 
 
Protože nebylo dalších připomínek, předseda návrhové komise pan Luboš Faltys přednesl návrh 
usnesení.  
 
Paní starostka poděkovala za účast a jednání ukončila ve 18:55 hodin.  
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                     Ing. Ivana Červinková 

starostka města 
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USNESENÍ 

z mimořádného zasedání Zastupitelstva města Kostelec nad Orlicí 
konaného dne 17. 12. 2007 v zasedací místnosti Městského úřadu Kostelec nad Orlicí 

 
ZASTUPITELSTVO MĚSTA 
 
1. schvaluje 
 
základní parametry (urbanistické, architektonické, technické, finanční) koncepce projektu 
„Centrum kulturního a společenského života Kostelecka.“, tak jak byly presentovány na 
veřejném projednávání dne 12. 12. 2007 zpracovateli  konkrétních částí projektu (AG Atelier, 
Highway Design, Dabona) 
 
Pro: 16 
Proti: 0 
Zdržel se: 2 
 
 
 
 
 
 
 
Kostelec nad Orlicí dne 17. 12. 2007 
      

 
 
 
 
Ing. Ivana Červinková 

           starostka města 
 
 
 
 
 
Ověřovatelé:   Jan Šeda  ........................................................... 
 
                       Ing. Jaroslav Kovaříček, CSc............................................................ 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ivona Jasníková, referentka kanceláře tajemníka 
V Kostelci nad Orlicí  17. 12. 2007 

 


